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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

De Lijn  -  Prijsverhoging tickets

Terwijl de storm over het nieuwe vervoersplan allerminst is uitgeraasd, mag 
openbaarvervoermaatschappij De Lijn de borst al natmaken voor nieuwe ophef. Topvrouw 
Ann Schoubs sluit immers niet uit dat de prijs voor een De Lijnticket omhoog gaat. Dat 
zegt ze in een interview met Het Laatste Nieuws.

1. Hoe groot zijn de uitgaven en opbrengsten van De Lijn in 2023?

2. Hoe groot zijn de eigen inkomsten (directe ontvangsten) van De Lijn in 2023? 

3. Hoeveel procent van de totale uitgaven bij De Lijn wordt in 2023 gedekt door de 
ticketverkoop? Hoe groot is de ESR (Europees Systeem van Nationale en Regionale 
Rekeningen)-dekkingsgraad in 2023? 
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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 440 van 9 januari 2023
van ELS AMPE

De cijfers voor 2023 zijn nog niet gefinaliseerd en zullen in de komende maanden eerst 
aan de Raad van Bestuur worden voorgelegd. Vervolgens zullen ze, zoals in het verleden, 
bekendgemaakt worden via het jaarverslag in mei.


